



مهرجان سوق واقف للفروسية
Souq Waqil Equestrian Festival

بطولة قطر الدولية الثالثة عشر لخيال الجزيرة العربية الأصيلة (S) 2024

(شروط التداخيل)

- بطولة الخيل ذات السلالة المصرية مفتوحة للخيال العربية الأصيلة طبقاً لتعريف جمعية الهرم، وتنظمها قواعد ولوائح المؤتمر الأوروبي لمنظمات الخيل العربية – الكتاب الأزرق 2023 باستثناء نظام التحكيم في الفئات، ويخضع المشاركون لقرارات الحكام التي تقتصر على تلك البطولة بعينها واستناداً إلى نظام التصنيف المحدد في نموذج التداخيل.
- تعريف "الجواد العربي ذو السلالة المصرية" طبقاً لجمعية الهرم :
الجواد العربي ذو السلالة المصرية هو جواد مسجل أو يحق له التسجيل من قبل مكتب تسجيل معتمد من المنظمة العالمية للجواد العربي (واهو) ويوجد في كل فرع من فروع نسبه أثر للخيال المسجلة في كتاب أنساب جمعية الهرم للخيال العربية ذات السلالة المصرية في جميع أنحاء العالم © 2016، جمعية الهرم، لكسنغتن، كنتاكي، الولايات المتحدة الأمريكية.
- يجب تسجيل الملكية بكتاب الأنساب قبل ما لا يقل عن 6 أشهر من تاريخ البطولة.

(شروط التأهيل)

- يجب أن تكون جميع الخيل باستثناء الخيل (عمر سنة) قد تأهلت في بطولات تابعة لمنظمة (ECAHO) بعد 2020/01/01، بإحدى الطرق التالية:
- الحاصل على أحد المراكز (من الأول إلى الخامس) في أي بطولة من بطولات خيل الجزيرة العربية (في قطر).
- الحاصل على أحد المراكز من (الأول إلى الخامس) في أي بطولة من بطولات الخيل العربية ذات السلالة المصرية.
- بالنسبة إلى الخيل العربية ذات السلالة المصرية فقط، فيجب أن تكون قد تأهلت للمشاركة في البطولة بإحدى الطرق التالية:
- الحاصل على أحد المراكز (من الأول إلى الرابع) في بطولة التايتل أو بطولة (A).
- الحاصل على أحد المراكز (من الأول إلى الثالث) في أي بطولة (B) محلية أو بطولة (B) دولية.
- الحاصل على أحد المراكز (من الأول إلى الثالث) في بطولة (C) الدولية، البطولة المحلية أو البطولة الأوروبية.
- الحاصل على المركز (الأول) في أي بطولة (C) المحلية أو بطولة من بطولات المنشأ المحدد.



مهرجان سوق واقف للفروسية
Souq Waqif Equestrian Festival

(قيود التداخل)

- لا يُسمح للفائزين بالميداليات الذهبية والفضية بطولات التايتل أو بطولات (A) بالمشاركة في بطولة من بطولات المنشأ المحدد طوال المدة المتبقية من تلك السنة الميلادية والسنتين الميلاديتين التاليتين لها، ما لم يكن الجواد قد انتقل من فئة عمر سنة إلى فئة مهر عمر سنتين و3 سنوات، أو من فئة عمر سنتين و3 سنوات إلى فئة عمر 4 سنوات فما فوق.
- في حال قيام أي شخص بإجراء التداخل لجواد تزيد مؤهلاته عن المؤهلات المطلوبة للمشاركة فإنه يتعرض لغرامة قدرها 600 يورو، ويتم استبعاد الجواد.
- يُسمح لمالك الجواد بسحب جواده من البطولة قبل 10 أيام من إقامتها، وفي حال سحب الجواد خلال فترة نقل عن 10 أيام قبل إقامة البطولة، تفرض علي المالك غرامة مالية قدرها (3000 ريال قطري) ما لم يتم تقديم شهادة بيطرية من طبيب بيطري تفيد بوجود عذر طبي.



13th QATAR INTERNATIONAL ARABIAN PENENSULA HORSE SHOW (S) 2024

(Conditions of Entry)

- Straight Egyptians is open for purebred Arabian horses according to the definition of the Pyramid Society and is governed by the Rules and Regulations of the European Conference of Arab Horse Organizations - Blue Book 2023 with the exception of the judging system in the classes. Participants submit themselves to the judges' decisions that are limited to that particular show event and based on the classification system fixed in the entry form.
- Definition of a 'Straight Egyptian Arabian Horse' according to the Pyramid Society:
A Straight Egyptian Arabian horse is a horse that is registered or eligible for registration by a registry approved by the World Arabian Horse Organization (WAHO) and traces in every line of its pedigree to horses listed in The Pyramid Society Stud book for Straight Egyptian Arabian Horses Worldwide, © 2016, The Pyramid Society, Lexington, Kentucky, USA.
- Studbook registration of ownership must be at least 6 months before the date of the show.

(Qualification)

All horses except yearlings, should have qualified at an ECAHO affiliated show after 01/01/2020, in one of the following ways:

- (1st to 5th) place in any Peninsula Arabian shows (in Qatar).
- (1st to 5th) place in any Straight Egyptian.
- Only the (Straight Egyptian) should have qualified to participate in the show by the following:
- (1st to 4th) place in a Title or A shows.



- (1st to 3rd) place in any B National or B International Shows.
- (1st to 3rd) place in a C International, National Championship or European Shows.
- (1st) Place in any 'C National Shows or Specific Origin Shows.

(Entry Restrictions)

- Title Show or A Show Champion Gold and Silver medal winners are not allowed to take part in a Specific Origin show for the rest of that calendar year and the **two** calendar years following, unless the horse has passed from a yearling to junior, from junior to a senior category.
- Anybody entering an overqualified horse will be liable to a fine of €600 and the horse will be disqualified.
- A horse owner may withdraw their horse from the Show up to ten (10) days before the Show. Should a horse be withdrawn within a period of less than ten (10) days before the Show, the relevant owner shall be subject to a fine of (QAR 3,000) unless a veterinary certificate, by a veterinary doctor, stating a medical excuse, is provided.